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Onderwerp vraag: 
    Toestand Liersesteenweg :  

enkele opmerkingen / vragen / suggesties; 
 

 
 

Toelichtende nota 
 
De Liersesteenweg, toch één van de belangrijkste in- en uitvalswegen van de stad, werd de laatste tijd op 2 punten 
vernieuwd : n.a.v. de aanleg van het nieuwe kruispunt en de “fly-over” van en aan de R6 en ter hoogte van het 
ziekenhuis. 
 
Ter hoogte van R6 werd er zowat 500 meter stadinwaarts nieuw voet- en fietspad en rijbaan met gescheiden 
riolering aangelegd, maar de nutsvoorzieningen werden toen niet aangepakt en één en ander werd al verschillende 
keren terug opengelegd voor herstellingen.  Zijn er plannen terzake om de nutsvoorzieningen definitief en over de 
gehele lengte aan te pakken? 
 
De rest van de Liersesteenweg heeft nog geen gescheiden riolering. Het gescheiden gedeelte loopt samen terug in 1 
riolering.  Ook hier de vanzelfsprekende vraag of men plannen heeft om ook hier gescheiden riolering te gaan 
aanleggen. 
 
Vanaf de Kadodderstraat tot (aan het nieuw aangelegde deel voor de) R6 is de rest van het voet-en fietspad in zeer 
slechte staat. Het fietspad tijdelijk asfalteren zou al een kleine meerwaarde kunnen zijn tot eventuele grote werken, 
die dringend nodig zijn, soelaas zouden kunnen brengen…: zijn er concrete plannen dienaangaande? 
 



De nieuwe oversteek voor fietsers aangelegd ter hoogte van de Vrouwvliet is zeker een meerwaarde, doch met de 
led verlichting valt deze slecht op in het donker…: extra signalisatie en/of verlichting zou veiligheidsgewijs zeer 
welkom zijn en betekent m.i. slechts een kleine investering…: kan dit kortelings gebeuren en zo neen, waarom niet? 
 
Het gedeelte tussen de Kerkhoflei en de Kadodderstraat is nog in relatief goede staat, maar het stuk vanaf de 
gevangenis tot aan de Kerkhoflei is zeker ook aan vernieuwing toe met aandacht voor extra fietsenstallingen, de 
schandalige toestand van de parkeerplaatsen (o.a. door de boomwortels die omhoog komen) schuin over de 
gevangenis, het te smalle voetpad lopende van de doorgang naar het stadion van KVM richting de Kerkhoflei (ter 
hoogte van de handelszaken als beenhouwerij en bakkerij, enz.), enz. : mag de buurt hier een ingreep verwachten? 

 
 

naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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